

一天紐約市區遊 1 Day New York City Tour

紐約市區遊

我們的旅程將踏上參觀世界金融中心——華爾街。總市值占據世界最大交易量的證券交易所，紐約證券交易所和納斯達克證券交易所。在這裏可以看到舊市政廳還有華爾街的標志銅牛雕塑。之後，將到達新世貿中心，是西半球的最高的建築。緊接着，我們將搭乘自由女神環島遊船。在這裏，你會忘記繁華的曼哈頓街道，從不同的層面來俯瞰整個紐約市。在微風習習的紐約港，您將欣賞到世界上首屈一指的風景綫，沿途可以看到布魯克林大橋，曼哈頓大橋，愛麗絲島和自由女神像的全景。無畏號航空母艦將是我們的下一個目的地，無畏號航空母艦上有各式航空戰鬥機。穿過中城可以看到聯合國以及著名的五大道再抵達洛克菲勒中心，洛克菲勒中心是紐約最負盛名的歷史地標，代表了美國夢的實現。整個一日遊的最後一站是時報廣場——世界的十字路口。抵達後，遊客還有機會探索信不信由你奇趣館或者杜莎夫人蠟像館，體驗我們這個世界令人難以置信的奧秘。



New York City Tour

Our journey will embark by visiting the financial capital of the world, **Wall Street**. Home to the world's two largest stock exchanges by total market capitalization, the **New York Stock Exchange** and **NASDAQ**. Along the way, we can also see the **Old City Hall** and the signature **Charging Bull** sculpture. Next, we will reach up to the **One World Trade Center** Soaring to a symbolic 1,776 feet — it is the Western Hemisphere's tallest building, and an iconic landmark for a Panoramic view of NYC. Right after, we are moving on to view the city in a complete different perspective by joining the **Liberty Cruise**, the New York most visited attraction you'll forget the busy Manhattan street life, and you'll feel the relaxing breeze of New York Harbor. You'll enjoy magnificent views of the world's premier skyline as it was meant to be seen, from the water - as well as **Manhattan Bridge**, **Brooklyn Bridge**, **Ellis Island** and a close-up view of **Statue of Liberty**. **USS Intrepid** will be our next destination, where it carries a variety of aircrafts collections. Passing through midtown, **United Nation (UN)** and **Fifth Avenue** can also be seen before arriving at the **Rockefeller Center**, a national historic landmark one of New York's most inspiring locations. The last destination for the day will be **Times Square**, the cross road of the world. Upon arrival, visitor will also have a chance to explore the **Ripley's Believe It Not** or **Madame Tussaud NY**. Experience the unbelievable mysteries of our world.

*Itinerary may change without notice.



新特點

- 獨家信不信由你奇趣館
Explore the Ripley's Believe It Not Museum for the things you've never seen before
- 自由女神環島遊船
Liberty Cruise take you to a closer look of the Statue of Liberty.
- 華爾街，紐約證券交易所及銅牛雕塑
Troll into the Financial district: Wall Street, New York Stock Exchange, Charging Bull
- 新世貿中心大廈，西半球的最高的建築
Reach up to the tallest building in the Western Hemisphere, the One World Trade Center.
- 布魯克林大橋，曼哈頓大橋等
Walking into the national historic landmark: Fifth Avenue, Rockefeller Center

景點門票	成人 Adult	小孩 Children	長者 65+ Senior
自由女神環島遊船 Liberty Cruise	\$35	\$17	\$24
無畏號航空母艦 USS Intrepid	\$33	\$24	\$31
信不信由你奇趣館 Ripley's Believe It Or Not	\$33	\$25	\$33
新世貿中心 One World Trade Center	\$40	\$34	\$35

*上例門票價錢只供參考，門票價錢會因季節而作出變動，恕不另行通知。
*Final price will be based on window price



\$10 每位
Per Person

天天出發
Daily Departure

出發地點 **Departure Location**
曼哈頓唐人街 Manhattan @ 8:00 am
46 Bowery Street, New York, NY 10013

接駁車至曼哈頓出發地點

法拉盛 (匯豐銀行) Flushing (HSBC Bank) @ 6:30 am 39-10 Main Street, Flushing, NY 11354
布魯克林 (藝視眼鏡) *祇接不送 @ 6:50 am 6002 8th Ave, Brooklyn, NY 11220



貴賓旅遊集團
VIP BUS TOUR.COM

718 - 680 - 1628

6301 8th Ave Unit# 27 Brooklyn NY

飛龍超市商場內 - 27號舖